

Haines family,

興氏學校的家庭們

I hope you had a great weekend. As we get into Week 2, please note the following:

All forms and activity fees are due by Friday, September 10, 2021.

We have about 6 rooms that have turned in all of their forms and fees. Thank you, parents, for your support!

We want to hear from you! Please complete the Parent Survey - Week 1. Responses will be shared with the teachers, so please give us feedback.

Our first Principal Chat of this school year will be on Monday, September 13th at 8:30 AM. If you have questions, please complete the form. This will take place virtually, so please review the link on the flyer attached and we will see you at 8:30 AM.

Virtual Meet the Teacher Night will be held on Monday, September 13th beginning at 5:00 PM.

Homeroom teachers will share the link with you this week.

As we begin to establish classroom routines and social contracts, please continue to communicate with all of Haines staff.

If your child will be absent, please call the school's office and notify Ms. Scott or Mr. Shar at 773-534-9200.

Students should be dropped off on the curb and cross at the crosswalk-on the corners and not in the middle of the street. Don't forget that the traffic goes EAST on 23rd Place in the mornings and in the afternoons.

Utilizing Google Classroom is a great tool to communicate with teachers and other staff members.

Please reach out to homeroom teachers via email.

Have a great week.

我希望你們的周末過得愉快。當我們進入第二週時，請注意以下事項：

所有表格和活動費用均應在 2021 年 9 月 10 日星期五之前遞交。我們已經有 6 個課室完成提交了所有表格和費用。感謝家長們的支持！

我們希望聽到您的意見！請完成家長問卷調查 - 第 1 週。將與教師分享你們的回應，因此請給我們反饋。

我們本學年的第一次和校長傾談將於 9 月 13 日星期一上午 8:30 舉行，如有問題，請填寫表格，

這次將在網上進行，請查看所附傳單上的網上連接，我們將於上午 8:30 與您見面。

網上教師之夜將於 9 月 13 日星期一下午 5:00 開始，班主任將在本週與您分享網上連接。

當我們開始建立課堂慣例和社會契約時，請繼續與興氏學校教職員溝通。

如果您的孩子因病或事缺課，請致電學校辦公室並致電 773-534-9200 通知我們。

學生應該靠近行人路下車，並在行人過路處橫過馬路，請在街角落上落而不是在街道中間。別忘了早上和下午上下課時間 汽車在 23 小街只能東行。

使用谷歌課室 Google Classroom 是與教師和其他工作人員交流的絕佳工具。請通過電子郵件與班主任聯繫。

祝您有一個過愉快的星期。